

## **18 september 2025, vijfde overleg van de bewonersgroep.**

Aanwezig: Hans Zegers, Hans de Graaff, Jacqueline Leermakers, Marieke ten Veen, Saskia Sliepenbeek  
Afwezig: Hella Bogers

### **Afspraak met Cordaad**

Het was een zinvolle afspraak. Zij komende volgende week (24/9) hier op bezoek om te bespreken wat we willen en wat zij daarover denken. Daarna kan het gesprek met Ad, Peter en Ans plaatsvinden.

Opties:

- *vereniging*: Mensen moeten lid worden. Je hoeft geen contributie te betalen, dus geen penningmeester nodig. Je kunt enkele zaken vastleggen bijv. 'alle deelnemers doen op eigen risico mee aan activiteiten' en nog enkele algemene afspraken. Je kunt gewoon een eigen huishoudelijk reglement maken op detail.
- *stichting*: is niet democratische en bestaat vooral uit twee verantwoordelijken.
- "*werkgroep*" zonder officiële status: Albert vraagt na bij de gemeente of ze dan ook met ons zaken kunnen doen bijv. over onderhoud van de hofjes.

We neigen nu naar het oprichten van een vereniging.

### **Gesprek met de gemeente over verkeerssituatie**

Albert Kapteijns is geweest en heeft mee door de wijk gewandeld. We hebben uitleg gegeven over de situatie. Hij heeft veel foto's gemaakt. Er komen waarschijnlijk grote keien aan het begin van het fiets-voetpad te liggen. (achter Ben en Stien) Hij zal contact opnemen met Veldhoven Samen Veilig (VSV). In het Veldhovens Weekblad staat dat we verlichting krijgen.

### **Bezoek van Boerenhof**

Boerenhof wil graag met 8 tot 10 personen komen op 12 oktober om 11 uur.

Doel: kennismaken als burens, uitleg over hoe we zijn begonnen en hoe we hier leven. Iets lekkers bij de koffie. Bij welke activiteiten we ze gaan betrekken zal nog blijken.

### **Contact met buurtverenigingen in Zilverackers en eventueel Veldhoven-dorp, Boerenhof**

Hans heeft contact met Boerenhof, Hans vraagt bij Cordaat welke buurtverenigingen er zijn. Kunnen we ook onder statuten van een buurtvereniging Zilverackers.

### **Protocol nieuwe bewoners**

Protocol 'ontvangst nieuwe bewoners' voor nieuwe bewoners prima. Inbrengen in de ALV en dan op de site.

Met de E-woningen nog een keer opnieuw doen, lijkt niet nodig.

### **Geschiedenis en ontstaan van de wijk**

Saskia vraagt Barbara om de geschiedenis van onze wijk te beschrijven voor op de site. Misschien wil ze het samen doen met Hannah.

**Afspraken:**

- We melden het in de ALV de er een honkbal kantine komt en we geen bezwaren zien.
- Hans belegt, zodra het helder is of we al dan niet een vereniging worden, een vergadering Ad namens mandeligheid en Peter en Ans namens CPO over oprichten van een bewonersvereniging.
- We leggen het worden van een vereniging voor aan de ALV.
- Jacqueline vraagt bij H2H notarissen na of we een vereniging kunnen zijn zonder betalende leden en geldstromen. Moet dat dan in de statuten en evt. voor het geval dat je het toch wilt?
- Jacqueline vraagt bij Ans of er geld is om vlaai te trakteren als Boerenhoef komt.
- Het protocol 'ontvangst nieuwe bewoners' voorleggen aan de ALV. En eventueel vragen hoe we met werkgroepen om willen gaan.

Vergaderingen: 23 september 13 uur Albert Kapteijns. 24 september 11 uur Cordaad.

Eerstvolgende vergadering 6 oktober om half 8.

Daarna 1 keer in de 2 maanden, liever niet op maandagen.

Saskia Sliepenbeek